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KONZULTÁCIÓ EREDMÉNYEI  

2016. december 19. - 2017. január 10. 

- társadalmi párbeszéd – 

 

KONZULTÁCIÓ KEZDETE 

2016. december 19.  

 

A KONZULTÁCIÓ HELYE 

https://www.facebook.com/groups/641571599341625/permalink/745253845640066/  

 

TÉMA AKTUALITÁSA 

A Hargita Megyei Prefektus Intézményén belül működő Társadalmi Dialógus Bizottság 

havonta különböző gazdasági és szociális témakörben ül össze megvitatni a problémákat és 

felvetéseket. Hargita Megye Tanácsa idén hat alkalommal lehet témagazda, így eldöntheti, 

hogy megyei szinten mit vitatnak meg. A tanácskozások lehetőséget adnak a kormányzati 

intézkedések elérésére is. 

 

KÉRDÉS: 

Mely témák kellene előtérbe kerüljenek a jövő év során?  

https://www.facebook.com/groups/641571599341625/permalink/745253845640066/


EREDMÉNYEK: 

A szavazatok alapján az alábbi rangsort állíthatjuk fel:  

 

 

SZAVAZÁS LEZÁRÁSA 

2017. január 10. 

 

A szavazásnál volt még egy válaszadási lehetőség – Iskola másként-gyakrabban legyen – de 

erre nem érkezett egyetlen szavazat sem. Összesen 14-en kedvelték ezt a bejegyzést és egy 

hozzászólás érkezett.  

 

TOVÁBBI LÉPÉSEK 

2016. december 16-án a prefektus úr értesítette Borboly Csaba elnök urat, hogy a 2017-es 

éveben Ő fogja vezetni az üléseket, mivel tisztségéből kifolyólag társelnöke a bizottságnak, és 

kéri javaslatát azokról a problémákról, amelyeket szeretne megvitatni. A soros ülés minden 

hónap utolsó hetén szokott lenni, melyeken alkalom lesz a megszavazott témák 

megbeszélésére.  

 


